
Zápis č.18 z jednání rady městyse Rokytnice nad Rokytnou 25.ledna 2012 v 18:00 v kanceláři 

starosty 

Přítomni: Herbrych,  Špaček, Šulc, Nováček    

Program: 

1. Zahájení 

2. Projednání úhrady hudby na Masopust 

3. Projednání  dodatku ke smlouvě svozu TKO 

4. Úprava cen zimní údržby 

5. Projednání výsledku výběrového řízení na dodávku kompostovací techniky 

6. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2012 

7. Projednání přípravy nové územně plánovací dokumentace obce. 

8. Různé 

 

1. Starosta zahájil jednání rady a konstatoval, že se sešla v počtu usnášeníschopném. 

2. Rada projednala a schválila možnost úhrady části nákladů za hudbu pro maškarní průvod o 

Masopustu ve výši cca 5000,- Kč. 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

 

3. Starosta seznámil radu s žádostí p. Martina Ferkla o uzavření dodatku ke smlouvě o dílo na 

svoz TKO. Současná sazba je ve výši 190,- Kč na osobu. Rada projednala a schválila novou výši 

úhrady 200,-Kč na osobu, která je shodná s výší platby u ostatních obcí, kde tyto služby 

provádí firma Martin Ferkl. 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

 

4.  V souvislosti se zvýšením cen PHM a se sjednocením ocenění prací zimní údržby schvaluje 

rada městyse cenu pro provádění zimní údržby za 1 hodinu práce  ve výši 600,- Kč+DPH. 

Zároveň ruší usnesení bodu č.8 ze dne 30.11.2011 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

 

5. Rada  projednala a schválila výsledek výběrového řízení na dodávku kompostovací techniky. 

Vítězem se stala firma CIME-M, s.r.o., K Silu 1426, 39301  Pelhřimov. 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

 

6. Rada  se zabývala návrhem rozpočtu na rok 2012 a bere jej na vědomí. 

  

7. Rada se zabývala přípravou zpracovávání nové ÚPD městyse. Pro zpracování podkladů nové 

ÚPD byla vybrána firma Urbanistické středisko Jihlava. 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

 

8. Rada  se zabývala situací rozdělování finančních prostředků v rámci  rozpočtu ZŠ a MŠ. 

K rozklíčování této otázky bude do příští schůze rady přizván ředitel Mgr. Halámek. 

Pro 4  Proti 0  Zdržel se 0 

  

Jednání rady bylo ukončeno v 19:45. 

 

Zapsal Josef Herbrych, starosta 


